
Referat – Generalforsamling i Roskilde Basketball Club 

Dato og tid:  Tirsdag d. 8. april 2025 kl. 19 
Sted:  Roskilde Kongres- og Idrætscenter (RKIC) 
 

Fremmødte: 

 Anders Mortensen (formand, RBBC) 
 Henrik Døcker (dirigent) 
 Elisabeth Juhler (kasserer, RBBC) 
 Henning Jensen (næstformand) 
 Dennis Hørmann (bestyrelsesmedlem og referent) 
 Johannes Patursson (forælder) 

 

1. Valg af dirigent 
Henrik Døcker valgt som dirigent. 
 
 

2. Bestyrelsens beretning 
Formand Anders Mortensen fremlagde bestyrelsens beretning. Der blev stillet 
spørgsmål ved bl.a. ungdomsarbejde, seniorsatsning og medlemsudvikling. 
Beretningen blev godkendt. 
 
 

3. Årsregnskab 
Det reviderede regnskab for året med et underskud på -286.000 kr. blev 
gennemgået og godkendt. Underskuddet skyldes bl.a. investeringer i trænere samt 
forbundets sammenlægning af turneringsudgifter for 2023 og 2024. Der blev udtrykt 
ønske om fremadrettet at inkludere balancetal og tilgodehavender. 
 
 

4. Budget og kontingent 
Budgettet for det kommende år blev fremlagt med forventet lille underskud. 
Kontingentstigning blev vedtaget som følge af øgede investeringer i 
trænerlønninger og forbedrede tilbud (flere træninger, open gym, morgentræning 
m.m.). 
De nye satser lyder herefter: 
 
U5 og U7 : 2 rater á 400,-  
U9 og U11 : 2 rater á 1000,- 
U13  : 2 rater á 1200,- 
U15  : 2 rater á 1200,- 
U17  : 2 rater á 1200,- (tillæg for Liga) 
U19  : 2 rater á 1200,- 
 



Herre Motion 
Uden kampe : 2 rater á 700,- 
Dame Motion 
Uden kampe : 2 rater á 700,- 
Herre Senior  : 2 rater á 1200,- 
Dame Senior : 2 rater á 1200,- 
 
 

5. Indkomne forslag 
Ingen forslag modtaget. 
 
 

6. Valg af formand 
Anders Mortensen blev genvalgt. 
 
 

7. Valg af næstformand 
Henning Jensen (næstformand) var ikke på valg. 
 
 

8. Valg af kasserer 
Elisabeth Juhler Andersen (kasserer) var ikke på valg. 
 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Joachim Rønnest ønskede ikke genvalg. Sanne Quist blev valgt som nyt 
bestyrelsesmedlem. 
 
 

10. Valg af suppleant 
Michael Torp blev genvalgt. 
 
 

11. Valg af revisor 
Lisa Juhler blev genvalgt. 
 
 

12. Valg af deltagere til årsmødet (tidl. Basket Rigsdagen) 
Dennis Hørmann og Anders Mortensen deltager på vegne af klubben. 
 
 

13. Eventuelt 

 Henning Jensen stiller op til RIU. 
 

 Der er givet bekræfte fra kommunen om, at der skal indrettes foreningslokaler i 
afsættes midler til etablering af foreningslokaler i RKIC, og klubben overvejer at 
søge midler til lokalernes indretning for at få brugsret. 


